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10 dages forespørgsel – Omkostninger ved indførsel af affaldssortering 
 
Hvad har det kostet at indrette vores institutioner til at kunne håndtere den nye affaldssortering? 
 
Er der institutioner der er blevet kompenseret for disse ekstra omkostninger? 
 
Hvordan er det foregået praktisk. Er det de enkelte institutioner der selv har stået for det praktiske 
med håndværkere osv. Eller har det været styret centralt fra bygningsafdelingene?  
 
 
Motivering:  
 
På temamødet mellem magistraten og Fælles MED Udvalget mandag den 9. september blev jeg gjort 
opmærksom på at de enkelte institutioner selv har skullet afholde omkostningerne ved at indføre den 
nye affaldssortering. Jeg vil derfor gerne vide hvad det har kostet.  
 
Hvis det ikke har været styret centralt fra byggeafdelingerne og vil være et for stort arbejde at spørge 
hver enkelt institution. Så vil det være okay med et skøn/gns. per institution og gerne med enkelte 
eksempler fra de forskellige velfærdsområder. 
 
Med institutioner menes alle velfærdsområder, børnehaver, skoler, plejehjem osv. 
 
 
På vegne af 
 
 
Henrik Arens – Politisk leder Nye Borgerlige 
 


